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Protokół Nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 13 lutego 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Anna Zięba – Zastępca Przewodniczącego Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1 

Anna Zięba – Zastępca Przewodniczącego Komisji – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdziła kworum. 

 Zastępca Przewodniczącego komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Zastępca Przewodniczącego zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia (załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia 2025r.  

4. Zapoznanie się z działalnością organizacji pozarządowych na rzecz dzieci i osób 

starszych. Informacja na temat dotacji dla tych podmiotów. 

5. Koszty funkcjonowania szkół w Gminie Opoczno i koszty funkcjonowania 

Centrum Usług Wspólnych w roku 2024.  

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia 2025r.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie Nr 1/2025 z dnia 23 

stycznia 2025r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 
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Zastępca Przewodniczącego zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 

1/2025 z dnia 23 stycznia 2025r.  

 Wobec braku uwag Zastępca Przewodniczącego poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 23 stycznia 2025r. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

1/2025  z dnia 23 stycznia 2025r. 

 

Ad. pkt. 4 

Zapoznanie się z działalnością organizacji pozarządowych na rzecz dzieci i osób 

starszych. Informacja na temat dotacji dla tych podmiotów. 

 

Sławomir Szulc – inspektor w Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawił informację, 

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, inspektor Sławomir Szulc, radny Sławomir Róg, 

radna Beata Wiktorowicz. 

 

Sławomir Róg – radny – prosi, aby z uwagi na bardzo trudną sytuację finansową Gminy 

Opoczno,  przyjrzeć się dokładniej wydatkowaniu środków w ramach dotowania działalności 

organizacji pozarządowych.   

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 5 

Koszty funkcjonowania szkół w Gminie Opoczno i koszty funkcjonowania 

Centrum Usług Wspólnych w roku 2024.  

 

Waldemar Plewa – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 3a i 3b do protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, radna Beata Wiktorowicz, Dyrektor Waldemar 

Plewa, Dyrektor Wydz. Edukacji Marek Ziębicki, radna Anna Zięba, radny Wiesław 

Wołkiewicz, Dyrektor Biblioteki Publicznej Jerzy Misiurski.  
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Sławomir Róg – radny: 

- uważa, że należy przyjrzeć się realizacji zadań oświatowych realizowanych przez Centrum 

Usług Wspólnych Gminy Opoczno, 

- zwrócił uwagę na fakt, że w niektórych placówkach oświatowych 1 osoba wydaje 1400 

obiadów, a w innych 400 obiadów i uważa, że należy zastanowić się, czy to zadanie jest dobrze 

realizowane, 

- uważa, że należy zweryfikować stan zatrudnienia pracowników obsługi w placówkach 

oświatowych, 

- zwraca uwagę, że z zestawienia wydatków jednoznacznie wynika, że szkoły miejskie generują 

olbrzymie koszty i pyta co jest tego powodem, 

- prosi o informację, ile metrów kw. do posprzątania przypada na 1 pracowania obsługi w 

poszczególnych placówkach oświatowych, 

- prosi o informację na temat subwencji i dotacji na przedszkola - koszty jakie ponosimy na 

przedszkola gminne i prywatne, jaka to jest dysproporcja. 

 

Anna Zięba – radna: 

- przekazuje sugestię radnych dotyczącą opłaty za basen dla klas sportowych – aby faktura była 

wystawiana na Gminę, a nie na szkołę, 

- prosi o wykaz kosztów jakie dokładamy do szkół, których organem prowadzącym nie jest 

Gmina Opoczno.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Brak głosów w dyskusji.  

 

Ad. pkt. 7 

Zamknięcie posiedzenia. 
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Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 10.50 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

 

        

 Zastępca Przewodniczącego Komisji  

                                                                                                     Anna Zięba 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

http://www.opoczno.esesja.pl/

